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Protokół 

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia  5 marzec 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 14.00 

Zakończenie obrad – godz. 15.00 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Rady Marian Płotka. 

Ponadto w Komisji  uczestniczy Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje radnych: 

Marioli Łabędzkiej, Anny Stosio oraz Karola Kusaja. 

Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej Rady Gminy  wynosi 10 radnych. 

Listy obecności, radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6845.1.2015 z dnia 16.01.2015r. dot. Pani Ewy D. -    

     wydzierżawienie działki gminnej położonej w Mierzeszynie; 

2. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6845.2.2015 z dnia 17.02.2015r. dot. Pana 

Henryka D. - wydzierżawienie działki gminnej położonej w Mierzeszynie; 

3. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.7125.1.2015 z dnia 5.02.2015r. dot. Pana Dariusza 

B. - wykup lokalu mieszkalnego w Domachowie; 

4. Zapoznanie się z treścią pisma WZP.GN.6819.2.2015 z dnia 30.01.2015r. oraz 

pismem WZP.GN.6819.2.2015 z dnia 4.02.2015r. 

5. Zapoznanie się z informacją dotyczącej budowy linii kablowej 0,4 kV 

oświetleniowej w Sobowidzu, Kaczkach i Trąbkach wielkich 

6. Zapoznanie się z treścią wniosku z dnia 4 lutego 2015r. dot. przekształcenia działki 

położonej w Trąbkach Małych. 

7. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6823.1.2015 z dnia 23.02.2015r. dot. Andrzeja K.- 

nieodpłatne przejęcie działki położonej w Mierzeszynie. 

8. Przegląd stanu mienia komunalnego – ustalenie  nieruchomości. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w 

Pruszczu Gdańskim z dnia 4 lutego 2015r. ( data wpływu 9.02.2015r.) w sprawie 

dofinansowania do zakupu sprzętu medycznego.  

10. Przedstawienie informacji dot. ogniw fotowoltaicznych. 

Spytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. Poddał porządek pod 

głosowanie. W głosowaniu udział bierze 7 radnych.  

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad. 

Ad1. Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6845.1.2015 z dnia 16.01.2015r. dot. Pani Ewy D. -    

     wydzierżawienie działki gminnej położonej w Mierzeszynie; 

Przewodniczący Komisji przedstawił w/w wniosek. Poinformował, że opinia komisji ROŚiSS 

Rady Gminy Trąbki Wielkie jest,  aby działkę tę  wydzierżawić na okres nie dłuższy niż 2 lata. 

Kolejno poddał pod głosowanie propozycję Komisji ROŚiSS. Spytał, kto jest za powyższą 

propozycją. W głosowaniu udział bierze 7 osób. 

Za – wszyscy obecni. 

Członkowie komisji EiRG Rady Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparli opinię 

komisji ROŚiSS – wydzierżawić na okres nie dłuższy niż 2 lata.  

Ad. 2 Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6845.2.2015 z dnia 17.02.2015r. dot. Pana Henryka 

D. - wydzierżawienie działki gminnej położonej w Mierzeszynie; 

Przewodniczący komisji przedstawił w/w wniosek. Poinformował, że opinia komisji ROŚiSS 

jest taka, aby wydzierżawić tę działkę tylko do drogi. Kolejno spytał, kto jest za propozycją, 

aby wydzierżawić część działki do drogi. 

W głosowaniu udział bierze 7 osób. 

Za – wszyscy obecni 

Członkowie komisji EiRG Rady Gminy Trąbki Wielkie  są za wydzierżawieniem, ale tylko 

części działki – do drogi – zgodnie z załącznikiem. 

Ad. 3 Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.7125.1.2015 z dnia 5.02.2015r. dot. Pana Dariusza 

B. - wykup lokalu mieszkalnego w Domachowie; 

Przewodniczący Komisji przedstawił powyższy wniosek. Poinformował, że komisja ROŚiSS 

Rady Gminy Trąbki Wielkie pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. Spytał, kto jest za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

W głosowaniu udział bierze 7 osób. 

Za – wszyscy obecni 

Członkowie komisji EiRG pozytywnie opiniują wniosek. 

Ad. 4 Zapoznanie się z treścią pisma WZP.GN.6819.2.2015 z dnia 30.01.2015r. oraz 

pismem WZP.GN.6819.2.2015 z dnia 4.02.2015r. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższymi pismami.  
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Przewodniczący komisji zaznaczył, że pisma te są już nieaktualne. 

Ad. 5 Zapoznanie się z informacją dotyczącej budowy linii kablowej 0,4 kV oświetleniowej 

w Sobowidzu, Kaczkach i Trąbkach Wielkich. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą informacją. 

Ad 6 Zapoznanie się z treścią wniosku z dnia 4 lutego 2015r. dot. przekształcenia działki 

położonej w Trąbkach Małych. 

Członkowie komisji zapoznali się z powyższą informacją. 

Ad 7 Rozpatrzenie wniosku WZP.GN.6823.1.2015 z dnia 23.02.2015r. dot. Andrzeja K.- 

nieodpłatne przejęcie działki położonej w Mierzeszynie. 

Przewodniczący Komisji przedstawił powyższy wniosek. Poinformował, że opinia komisji 

ROŚISS jest, aby w sprawie tej w pierwszej kolejności Wójt Gminy zwrócić się do 

Wojewódzkiego Zarządu Dróg, czy nie są zainteresowani przejęciem tego terenu.  

/ do posiedzenia dołączył Radny Karol Kusaj/ 

Przewodniczący Komisji spytał, czy członkowie komisji popierają propozycję Komisji 

ROŚiSS. 

W głosowaniu udział bierze 8 radnych.  

Za –  wszyscy obecni 

Członkowie komisji EiRG popierają opinię komisji ROŚiSS.  

Ad 8 Przegląd stanu mienia komunalnego – ustalenie  nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że w uchwalonym przez rocznym planie pracy komisji 

jest pozycja dotyczącą przeglądu mienia komunalnego. Spytał, czy członkowie komisji mają 

jakieś propozycje dotyczącego przeglądu mienia.  

Wywiązała się dyskusja w trakcie której wspólnie ustalono, aby Zakład Komunalny przygotował 

na kolejne posiedzenie komisji wykaz mieszkań komunalnych w sołectwach. 

Ad 9  Rozpatrzenie wniosku Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w 

Pruszczu Gdańskim z dnia 4 lutego 2015r. (data wpływu 9.02.2015r.) w sprawie 

dofinansowania do zakupu sprzętu medycznego.  

Przewodniczący komisji zwrócił się do Radnego M. Studzińskiego o odczytanie w/w pisma. 

Radny M. Studziński odczytał powyższe pismo. 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której członkowie komisji wspólnie 

podjęli decyzję, że Pogotowie Ratunkowe w Pruszczu Gdańskim nie jest jednostką gminną. 

Gmina na chwilę obecną nie ma środków w budżecie.  

Wójt Gminy udzieli odpowiedzi na powyższe pismo. 

/Do posiedzenia dołączył Wójt Błażej Konkol oraz Wioleta Frydrych – pracownik Urzędu 

Gminy/  

Ad. 10 Przedstawienie informacji dot. ogniw fotowoltaicznych. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójta Gminy na dzisiejszym spotkaniu 

przedstawi jeszcze szczegóły Farmy Fotowoltaicznej. 

Wójt Gminy – poinformował, że są dwie kwestie: pierwsza dotyczy paneli fotowoltaicznych 

na dachach mieszkań, a druga to budowa farmy fotowoltaicznej na terenie gminy. 

Pani Wioleta Wrona – poinformowała, że  jeżeli chodzi o panele fotowoltaiczne, to w ramach 

programu prosument do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie paneli 

dla mieszkańców zgłosiły się 32 osoby chętne. Warunek otrzymania przez Gminę 

dofinansowania jest taki, że wniosek musi opiewać na kwotę 1 mln. zł. Na dzień dzisiejszy 

chętne osoby, które się zgłosiły  nie umieją sprecyzować jaką chcieliby moc przyłączeniową. 

Tu chcielibyśmy poprosić Firmę, która będzie kontaktowała się z mieszkańcami  w sprawie 

mocy przyłączeniowej i pomoże nam ustalić jaka jest potrzeba mocy przyłączeniowej i czy 

połać dachu jest wystarczająca, czy nie. Dodatkowo poinformowała, że Gmina będzie musiała 

zaciągnąć kredyt niskooprocentowany – 1% rocznie. Uważa, że w tym roku uda się Gminie to 

zrealizować. Wszystko zależy w jakim czasie Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska 

rozpozna wniosek. Realizacja montażu w 2015 roku umożliwi uzyskanie dofinansowania w 

wysokości 40% poniesionych kosztów, od 2016 roku dofinansowanie wyniesie już tylko 30%.  

Wójt Gminy – koszt kwalifikowany 1 kW jest na poziomie 8 tys. zł. Po przeliczeniu wychodzi 

ok 4 kW na posesję, aby wniosek opiewał na 1 mln. złotych.  

Pani Wioleta Wrona – poinformowała, że ilość kW generuje koszty. Większość mieszkańców 

deklaruje się na 2 – 2,5 kW na potrzeby własne. Rozliczenie jest w ten sposób, że za Energię, 

którą pobierzemy – płacimy normalnie do Zakładu Energetycznego  i potem otrzymujemy 

zwrot na konto za to, co żeśmy odsprzedali do sieci.  

Wójt Gminy – co do zasady, pomniejszamy swój rachunek o wyprodukowany prąd , bo mamy 

swój. Kolejno poinformował, że w dniu 12.03.2015r. po komisji wspólnej chciałbym 

zorganizować spotkanie z firmą i osobami zainteresowanymi, aby wyliczyć jakie jest średnie 

zapotrzebowanie prądu dla każdego mieszkańca. Przedstawiciele firmy dokonają takiej 

symulacji. Jest to spotkanie niezobowiązujące. Jeżeli chodzi o Farmę fotowoltaiczna – nie 

powinna przekraczać ok. 1 mv. Ponieważ powyżej nie jest zagwarantowana cena tylko ustalana 

jest na rynku. Wszystkie podmioty, które uczestniczą w licytacji ustalają za ile chcą sprzedać 

energię. Przy większych mocach oczywiście wzrasta koszt budowy takiej farmy. Koszt zwrotu 

takiej inwestycji niekoniecznie jest przewidywalny. Wstępnie do ok. 200 – 250 tys. można by 

uzyskać dochód ze sprzedaży. Na wybudowanie takiej farmy jest potrzebne ok. 1 mln. zł.  

Będzie dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Pani Wioleta Wrona - uważa, że należy rozważyć i zastanowić się nad budową takiej mini farmy 

na potrzeby oczyszczalni, może zmniejszy to nam koszty utrzymania oczyszczalnie ścieków.   

Wójt Gminy – na realizacje takiego przedsięwzięcia jest potrzebne obszar ok 4 ha. Gruntów na 

terenie gminy mamy sporo. 

Radna W.  Frydrych – spytała, jak sprawdza się fotowoltaika porą zimową. 

Pani Wioleta Wrona – poinformowała, że już niewielka ilość światła generuje nam produkcję 

energie. Zaznaczyła, że musimy liczyć się z tym, że zimową porą mamy wyprodukowanego 

prądu mniej. Zwróciła uwagę na to, że okres kiedy mamy pokrywę ze śniegu to ok. trzy 

miesiące. 
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Przewodniczący Rady Gminy – podał, że opłacalność farmy fotowoltaicznej jest do 1 MW, czy 

tych lokalizacji może być kilka po 1 MW. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że nie, ta wartość jest na podmiot. Gdyby były 

różne podmioty to tak, ale jak jest to gmina to nie. W dalszej wypowiedzi zaznaczył, że aby 

Gmina mogła wystąpić o jakiekolwiek dofinansowanie do budowy farmy fotowoltaicznej, to 

należy najpierw zrobić audyt energetyczny, oszacować ile i jakiego prądu Gmina potrzebuje,  

jakie są koszty. Z informacji, których posiada, to konkurencja będzie nie cenowa a kwestia 

będzie jakościowa, czyli sprawność paneli i ich zużywalność. Z firmą, która rozmawiałem, to 

ich panele fotowoltaiczne mają sprawność 95 % po 5 latach – 80% po 20 latach.   

Przewodniczący Komisji spytał, czy są jeszcze pytania. Pytań nie zgłoszono. Zakończył na tym 

posiedzenie. Podziękował wszystkim za czynny udział. 

 

  Protokolant:         Przewodniczący KEiRG     

K. Czyż          M. Płotka 

 


